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خبـر

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی از پیگیری دلیل 
افزایش قیمت خودرو در این کمیسیون با حضور وزیر »صمت« و سایر 
مسئولان مربوطه خبر داد و گفت: قیمت خودروها باید به قیمت قبلی 

خود برگردد. 
سیدسلمان ذاکر عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی 
کرد:  اعلام  خودروسازان،  توسط  خودرو  قیمت  اخیر  افزایش  درباره 
اعضای کمیسیون صنایع و معادن مجلس مخالف هرگونه افزایش قیمت 
به خصوص در حوزه خودرو هستند و قطعاً در جلسه کمیسیون صنایع این 

موضوع را بررسی خواهند کرد.
قیمت  افزایش  اینکه  بیان  با  وی  تسنیم؛  از  نقل  به  تابناک  گزارش  به 
در  گفت:  است،  اشتباهی  و  غیرقانونی  اقدامی  خودروسازان  محصولات 
کمیسیون صنایع با حضور آقای اتابک و رئیس سازمان بازرسی و دیوان 

محاسبات این موضوع را بررسی خواهیم کرد.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس خاطرنشان کرد: متأسفانه وزارت 
صمت بعد از ابلاغ آیین نامه واردات خودروهای کارکرده بلافاصله مجوز 

افزایش 15 درصدی قیمت محصولات خودروسازی ها را صادر کرد که 
واقعاً نیازی به این کار نبود.

ذاکر با تصریح به اینکه قوه قضائیه و تعزیرات حکومتی باید به مسئله 
افزایش قیمت خودروها از سوی خودروسازی ها ورود کنند، اظهار کرد: 
با چه عنوانی صورت  افزایش قیمت خودروها  این  باید بررسی شود که 
گرفته است، نباید این گونه باشد که هر شرکت هر زمان و هر میزان که 

خواست نرخ محصولات خود را افزایش دهد.
نماینده ارومیه با ابراز اینکه بسیاری از جوانان آرزوی سوار شدن پراید و 
یک خودروی متعارف و ملی را دارند، گفت: با این افزایش ها بسیاری از 
خانواده های کم درآمد امکان خرید خودرو را ندارند و آنها ناامید شده اند 

و با این اقدام امکان خرید را از آنها می گیریم.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس با تأکید بر اینکه قیمت خودروها 
خودروها  قیمت  افزایش  داد:  هشدار  برگردد،  خود  قبلی  قیمت  به  باید 
منشأ افزایش قیمت در دیگر محصولات و اقلام می شود که باید جلوی 

آن گرفته شود.

اعتراض مجلس به افزایش قیمت خودرو

قیمت خودروها باید به قیمت قبلی خود برگردد

وکیل تاجزاده درباره اعلام حکم جدید به موکلش توضیحاتی ارائه کرد.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  تاجزاده  مصطفی  وکیل  پوربابایی  هوشنگ 
ایلنا، درباره آخرین وضعیت موکلش عنوان کرد: در سال ۱۴۰۱ یک 
حکمی برای آقای تاجزاده صادر شده بود و در سال ۱۴۰۳ هم حکم 
دیگری صادر شده بود. در حکم اول شش سال حبس و در حکم دوم 
پنج سال حبس آمده بود. قانونگذار طبق ماده ۵۱۰ قانون آیین دادرسی 
و  تبدیل  واحد  حکم  یک  به  باید  متعدد  احکام  این  می گوید  کیفری 

تجمیع شود. 
وی ادامه داد: واحد اجرای احکام دادسرای امنیت، براساس اجرای ماده 
۵۱۰ در گزارشی این دو حکم را به شعبه ۱۵ دادگاه انقلاب ارسال کرده 
امروز که من در زندان تهران بزرگ آقای تاجزاده را ملاقات  است. 
کردم، ایشان گفت که از این احکام پنج سال تأیید شده است بنابراین 
دو سال از حکم قبلی مانده و پنج سال از حکم جدید و مجموعاً تا ۱۴۱۱   

ایشان در داخل زندان خواهند بود. 
ندیده ایم.  را  آن  استدلال  و  حکم  مفاد  هنوز  ما  گفت:  تاجزاده  وکیل 

ان شاالله وقتی ببینیم می توانیم توضیح بیشتری بدهیم.

وی در پاسخ به این سؤال که آیا با تودیع وثیقه امکان مرخصی به ایشان 
داده می شود، گفت: فعلًا که نه آقای تاجزاده درخواستی برای مرخصی 
کرده است و نه آن ها چنین چیزی را اعلام کرده اند، اما طبیعی است که 
الان ایشان چند سال زندان است و حداقل در این شرایط به نظر می رسد 
یا  عقیدتی  که  زندانیانی  برای  ارفاقاتی  بود که یک  این  مصلحت  که 
سیاسی هستند ایجاد کنند که تنش ها را کمتر کند، اما چنین اتفاقی تا 

الان حداقل نیفتاده است.

توضیح وکیل تاجزاده درباره تأیید حکم موکلش

تاجزاده باید تا ۱۴۱۱ در زندان بماند

عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: سرمایه گذاری هدفمند در فناوری 
می تواند  هوشمند،  سیستم های  کارگیری  به  و  ارتباطات  و  اطلاعات 

تحولات بزرگی در مدیریت شهری ایجاد کند.
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: مصطفی کیانی رحیمی  در دویستمین 
جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز در نطق پیش از دستور خود از 
بماند و  معطل  امور شهر  نگذاشتند  مجموعه خدوم شهرداری شیراز که 
بار دیگر رسم  باز  با آغوش  نواز شیراز که  میهمان  از مردم شریف و 
اکنون  افزود:  و  کرد  قدردانی  آوردند،  جا  به  را  میزبانی  و  جوانمردی 
با پرهیز از  با تأکید بر اشتراکات ملی و مذهبی و  وقت آن است که 
هرگونه رفتار و گفتاری که خدایی ناکرده موجب تفرقه گردد به تأسی 

از فرمایشات رهبر معظم انقلاب، یکصدا از ایران بخوانیم.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز تصریح کرد:  باید با بررسی نیازهای 
تا  باشیم  داشته  منسجمی  برنامه ریزی  مختلف،  اقشار  و  سنی  گروه های 

اربعین امسال، نه تنها باشکوه تر، بلکه حماسی تر برگزار گردد.
کیانی خاطر نشان کرد: استفاده هوشمندانه از هنرهای آیینی عاشورایی 
با عناصر ملی و میهنی و نیز فعال سازی هنرمندان  در هم تنیدگی آن 
دغدغه مند برای تولید آثار تأثیرگذار و تعاملی، می تواند نقش مهمی در 

تقویت حس همبستگی و کاهش اضطراب های اجتماعی ایفا کند.
به گفته عضو شورای اسلامی شهر شیراز  هنر، وقتی در مواکب، گذرها، 
تکایا و محلات جاری شود، می تواند به ابزاری قدرتمند برای همدلی و 
امیدآفرینی تبدیل گردد و مقام معظم رهبری همواره در بیانات خویش 
بر اهمیت اقتدار سایبری و لزوم توجه جدی به توسعه فناوری های نوین 
تأکید فرموده اند و بیان کرده اند، در دنیای امروز فناوری اطلاعات یکی 
از ابزارهای اقتدار ملی است و نباید از قافله پیشرفت در این عرصه عقب 

بمانیم.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز تاکید کرد: ما ن در مدیریت شهری 
گسترش  بسترساز  هوشمند،  زیرساخت های  از  حمایت  با  داریم  وظیفه 

عدالت شهری، شفافیت در خدمات و رضایتمندی شهروندان باشیم.
و  ارتباطی  فناوری های  گسترش  با  شیراز  شهر  کرد:  اظهار  کیانی 
اطلاعاتی، این شهر  همگام با روندهای جهانی به سمت تحول دیجیتال 

زیرساخت های  راه اندازی  در  گام ها  نخستین  از  و  است  کرده  حرکت 
اولیه ارتباطی گرفته تا اقدامات اجرایی در راه اندازی مراکز داده و توسعه 
شبکه های نوین و کارآمد، شیراز توانسته است بستری مناسب برای رشد 

فناوری های جدید فراهم آورد.
کیانی تاکید کرد: این اقدامات زمینه ساز افزایش شفافیت در فرآیندهای 
کاهش  و  الکترونیکی  خدمات  به  شهروندان  دسترسی  تسهیل  شهری، 
هوشمندسازی،  مسیر  در  و  است  شده  شهری  مدیریت  هزینه های 
بهره گیری از تجربیات موفق مدیریت شهری در شهرهای پیشرو در این 

حوزه می تواند چراغ راه روشنی برای ما باشد.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز تصریح کرد: نمونه های سیستم حمل و 
نقل هوشمند در دنیا نشان می دهد که سرمایه گذاری هدفمند در فناوری 
می تواند  هوشمند،  سیستم های  کارگیری  به  و  ارتباطات  و  اطلاعات 
با  می توانیم  نیز  ما  که  کند  ایجاد  شهری  مدیریت  در  بزرگی  تحولات 
تهیه  نهایتاً  و  شیراز،  بومی شهر  با شرایط  تجارب  این  تطبیق  و  مطالعه 
هرچه گام های مؤثری در توسعه مدبرانه سریع تر طرح جامع فن آوری 

اطلاعات و ارتباطات شهر هوشمند برداریم.
تصویب  با  شیراز،  شهر  اسلامی  شورای  کرد:  نشان  خاطر  کیانی 
برنامه های راهبردی-تخصصی و تخصیص بودجه مناسب، درصدد است 
زیرساخت های لازم برای تحقق این اهداف را فراهم آورد و با همکاری 
نهادهای دولتی، بخش خصوصی و دانشگاه ها، بستر توسعه فناوری های 

نوین را تسریع بخشد.

عضو شورای اسلامی شهر شیراز مطرح کرد؛

تحولات شهری در گرو توسعه زیرساخت های هوشمند
این مجموعه  برخلاف تصورعده ای  دبیر جامعه روحانیت شیراز گفت: 
شورای فعلی مصداق شورای انقلابی است و حقا خدمات کم نظیری توسط 

این شورا انجام شده که نباید با جوسازی تحت تأثیر قرار بگیرد.
سید  حجت الاسلام والمسلمین  غضنفری:  خبری/خدیجه  سرویس 
صحن  در  گذشته  روز  شیراز  روحانیت  جامعه  دبیر  طاهری  محی الدین 
و  اجتماعی  اخلاقی،  نکاتی  بیان  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  علنی 
مدیریتی، بر ضرورت تقوای زبان، رعایت امانت در مسئولیت، و پرهیز 

از حاشیه سازی ها تأکید کرد.
طاهری افزود: در روایات آمده دروغ، کلید تمام گناهان است و صداقت، 
دروازه نجات اگر در خانه ای گناهان را جمع و درب آن را قفل کنیم، 

کلید آن قفل دروغ است.
دبیر جامعه روحانیت شیراز تأکید کرد: نگاه ما به دنیا باید نگاه امانت 
باشد اگر کسی در مسیر ادای امانت گام برندارد، حتی هنگام مرگ هم 

ممکن است به سختی جان دهد. 
داشت:  بیان  )ع(  حسین  علاءالدین  سید  حضرت  مقدس  آستان  تولیت 
هیچ کس در دنیا ماندگار نیست، ماندگاری انسان تنها به عمل اوست و 

در قیامت، هرکس با عملش محشور می شود.
  وی خطاب به اعضای شورا بیان کرد: مواظب جوسازی ها باشید و تحت 
تأثیر قرار نگیرید، نماینده همه مردم باشید و کمک دست شهردار باشید.
طاهری تصریح کرد: همه گروه ها و جریان ها محترم اند اما هیچ کس حق 

ندارد برای اعضای شورا تعیین تکلیف کند. 
وی تاکید کرد شما نماینده یک جریان خاص نیستید؛ شما نماینده کل 

مردم هستید، حتی اگر با ده رأی وارد شورا شده باشید.
این یک حقیقت است  داد:  ادامه  مسئول مدرسه علمیه محمودیه شیراز 
تأثیر جوسازی  نباید تحت  برخی در جوسازی است و  نان و ذهن  که 

قرار گرفت. 
طاهری ادامه داد: قطعاً برخی تلاش دارند ذهن و تصمیم شما را مصادره 
نماینده ای  اگر  اما  سازند  منحرف  مهم  مسائل  از  را  شما  توجه  و  کنند 
تحت تأثیر جوسازی و حرف های مهمل قرار بگیرد، به درد نمایندگی 

نمی خورد.
داد:  ادامه  )ع(  حسین  علاءالدین  سید  حضرت  مقدس  آستان  تولیت   
برخلاف تصور عده ای، این مجموعه شورای فعلی مصداق شورای انقلابی 
است و حقا خدمات کم نظیری توسط این شورا انجام شده است که نباید 

با جوسازی تحت تأثیر قرار بگیرد.
طاهری عمر طولانی تر شوراها را از برکت خون شهید رئیسی دانست و 
گفت: »قدر این فرصت را بدانید و تلاش کنید در پایان این دوره مردم 
بگویند بیشترین خدمت را این شورا داشته است چرا که واقعاً این قابلیت 
را داشتید و هر روز یک پروژه جدید را افتتاح می کنید که این نعمت 

بخاطر تلاش های شبانه روزی شما است.
تأکید  مطهر  حرم های  جایگاه  به  اشاره  با  شیراز  روحانیت  جامعه  دبیر 
کرد: »مشکلات حرم ها تنها با سخنرانی حل نمی شود و حرم ها باید به 
نگین درخشان فرهنگی، سیاسی و اقتصادی استان تبدیل شوند و مدیریت 

شهری باید به این معنا با دقت و عمق بیشتری توجه کند.
از عملکرد  با قدردانی  از سخنان خود،  حجت الاسلام طاهری در بخشی 
شورا و شهرداری گفت: »دکتر اسدی شهردار شیراز یکی از موفق ترین 
شهرداران پس از انقلاب است که در شرایط بحرانی جنگ 1۲ روزه نیز با 
تمام توان پای کار بود و این یک فرصت ویژه برای شهر شیراز محسوب 
می شود البته هر شخص و مجموعه ای ضعف هایی دارد که وظیفه شورا 

کمک به برطرف شدن آن به دور از جوسازی است.
وی افزود: حقاً پشتیبانی شورای شهر نقش مهمی در موفقیت های اخیر 
داشته است و این قوت ناشی از وجود همین نگاه های مختلف در شورا 

است که باعث تصمیم های پخته تر می شود. 
وی بیان داشت: معتقدم در هر صورتی باید به رأی مردم احترام گذاشت. 
حتی اگر مردم طیف های سیاسی مخالف با نظر ما را انتخاب کردند این 
انتخاب باید برای همه محترم باشد کما اینکه این اتفاق بارها رخ داده 
و بنده لازم می دانم به احترام رأی مردم از هر طیف سیاسی که منتخب 

آنها باشد احترام بگذارم.

دبیر جامعه روحانیت شیراز تاکید کرد؛

خدمات ارزنده شورا و شهرداری تحت تأثیر جوسازی قرار نگیرد
اسدی شهردار موفق شیراز پس از انقلاب

مدارس  بازگشایی  سناریوی  سه  تدوین  از  پرورش  و  آموزش  وزیر 
شامل بازگشایی آرام، ترکیبی و مجازی برای مهرماه خبر داد و گفت: 
در  بخشی  کیفیت  و  آموزشی  عدالت  انسانی،  نیروی  برای  برنامه ریزی 

اولویت قرار گرفته است.
جلسه  در  پرورش  و  آموزش  وزیر  کاظمی؛  علیرضا  ایلنا،  گزارش  به 
شورای معاونان با اشاره به جنگ ۱2 روزه، اظهار کرد: طبق گزارش ها 
و ارزیابی های انجام شده، آموزش و پرورش در این ایام اقدامات مثبت 
و خوبی داشته است و فعالانه در میدان حضور داشته و خدمات لازم را 

ارائه داده است.
وی با بیان این که خدمات این وزارتخانه لحظه ای متوقف نشد، گفت: 
هیچ اختلالی در خدمات ایجاد نشد و حتی این وزارتخانه به دستگاه های 

دیگر نیز خدمات ارائه داد.
وزیر آموزش و پرورش با تأکید بر این که اقدامات مرتبط با آموزش و 
پرورش مانند ثبت نام پایه اول دبستان به صورت مستمر در حال انجام 
است، افزود: تاکنون و درمقایسه با سال گذشته بیش از 7۵ درصد ثبت 
نام پایه اول انجام شده است. همچنین آزمون ورودی مدارس سمپاد و 

نمونه دولتی نیز با تدابیر و تمهیدات به خوبی برگزار شد.
با اشاره به این که به دلیل شرایط بحرانی در کشور در آموزش و  وی 
پرورش سناریوهای متفاوتی جهت پیشبرد برنامه ها تعریف شد، تصریح 
باید  وزارتخانه  این  در  که  اقداماتی  تمامی  برای  شرایط  دراین  کرد: 
خدمات  در  وقفه ای  تا  شد  تدوین  احتمالی  سناریوهای  می گرفت  انجام 

و برنامه ها پیش نیاید.
وزیر آموزش و پرورش به تصحیح اوراق پایه یازدهم و دوازدهم که 
ایام جنگ  اشاره کرد و گفت: در  بوده،  ایام  این  اقدامات  از مهم ترین 
۱2 روزه  با بسیج صورت گرفته، اوراق در زمان خود تصحیح و نمرات 

اعلام شد.
وی از ارزیابی 72 هزار داوطلب ورود به دانشگاه فرهنگیان خبرداد و 
افزود: بیش از 7۰ درصد از داوطلبان ورود به دانشگاه فرهنگیان گزینش 
مورد  نیز  دبستانی  پیش  مدرسان  و  مربیان  درصد  صد  همچنین  شدند. 

گزینش قرار گرفتند.
وزیر آموزش و پرورش از برگزاری دوره آموزشی مدرسان طرح تحول 
با  دوره  این  گفت:  و  داد  خبر  مشهد  در  یاددهی  و  یادگیری  نظام  در 
حضور معاونان و برخی مشاورین با ۴۰۰ مدرس کشوری در مشهد در 

حال برگزاری است.

کاظمی با اشاره به آزمون استخدامی آموزش و پرورش اظهار کرد: پس 
از اعلام آزمون استخدامی، حدود 6۵۰ هزار نفر داوطلب شرکت کردند 

که از میان آن ها ۳۰ هزار نفر جذب آموزش و پرورش خواهند شد. 
کاظمی به دستورالعمل ستاد  آموزش و پرورش  در شرایط جنگی اشاره 
کرد و گفت: این دستورالعمل به استان ها ابلاغ شده و از رؤسای کمیته ها 
می خواهیم بدون تعلل، اعضای آن را مشخص کرده و شرح وظایف و 
نیز  استان ها  در  است  همچنین ضروری  شود.  اعلام  و  تهیه  آن  اهداف 

متناظر این ستاد شکل گیرد.
وی به بازگشایی مدارس در مهرماه به عنوان یکی از مهم ترین پروژه های 
پیش رو در کنار نهضت توسعه عدالت آموزشی با مشارکت مردم اشاره 
تدوین  فرصتی جهت  عنوان  به  روزه   ۱2 از جنگ  باید  و گفت:  کرد 
سناریوهای احتمالی در شرایط ویژه استفاده کنیم تا خلأهای موجود نیز 

شناسایی شوند.
خاطرنشان  مهرماه،  پروژه  در  انسانی  نیروی  مسئله  به  اشاره  با  کاظمی 
در  انسانی  نیروی  با  مرتبط  مشکلات  و  مسائل  است  ضروری  کرد: 
دانشگاه فرهنگیان، ماده 28 و جذب نهضتی ها تا پیش از سال تحصیلی 

جدید مرتفع شود.
وی بر تدوین سناریوهای احتمالی جهت بازگشایی مدارس تأکید کرد 
و گفت: برای بازگشایی مدارس در مهرماه، سناریوی بازگشایی آرام، 

ترکیبی و مجازی تدوین شود.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به استمرار و پیگیری دو پروژه کیفیت 
بخشی و توسعه عدالت در فضاهای آموزشی، تصریح کرد: تمام معلمان 
کشور باید از آموزش کیفیت بخشی بهره مند شوند و هیچ معلمی از این 

آموزش محروم نشود.

بازگشایی مدارس با سه سناریو: آرام، ترکیبی و مجازی

قائم مقام وزیر صمت در امور بازرگانی با بیان اینکه درخواست افزایش 
قیمت کالا با توجه به افزایش دستمزدها در سال جاری ازسوی برخی 
کالایی  قیمت  اگر  گفت:  است،  شده  ارائه  صنعت  وزارت  به  صنایع 
افزایش یابد، بازهم فروش کالا با قیمتی بیشتر از قیمت درج شده روی 

آن تخلف و مصداق گران فروشی است و با آن برخورد می شود.
امور  در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  قائم مقام  مفتح،  محمدصادق 
بازرگانی در گفت وگو با ایلنا و در مورد کنترل بازار در دوره جنگ ۱2 
روزه، گفت: سعی کردیم با ایجاد وفور کالا در دوره جنگ، زمینه را 
برای افزایش قیمت و گرانی از بین ببریم و در این زمینه موفق هم بودیم. 

درخواست افزایش قیمت کالا ازسوی برخی صنایع 
به  اشاره  با  بازرگانی  امور  در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  قائم مقام 
درخواست های انگشت شماری ازسوی صنایع برای افزایش قیمت کالا، 
گفت: درخواست زیادی ازسوی صنایع برای افزایش قیمت نداریم زیرا 
به جز بحث افزایش دستمزد، مؤلفه دیگری ازجمله قیمت ارز و... تغییر 

نکرده است. 
افزایش  شاهد  قاعدتاً  دستمزدها  افزایش  به  توجه  با  اینکه  بیان  با  مفتح 
قالب  در  را  موارد  این  که  کردیم  تلاش  گفت:  بودیم،  کالاها  قیمت 
تصمیم گیری های  و  بازار  تنظیم  مصوبات  و  بازار  تنظیم  ستاد  جلسات 
که در آن جلسات با ریاست معاون اول رئیس جمهور تشکیل می شود، 
سیاست گذاری کنیم و با نظارت و محاسبه سازمان حمایت که متولی این 

امر است، کالاهایی که لازم است افزایش قیمت بدهیم.
حال  در  کالایی  گروه های  برخی  قیمت  افزایش  برای  داد:  ادامه  وی 

مذاکره هستیم و سازمان حمایت در حال محاسبه آن است. 
افزایش قیمت متناسب با افزایش قیمت نهاده های تولید انجام می شود

قائم مقام وزیر صنعت، معدن و تجارت در امور بازرگانی با تاکید بر اینکه 
تضادی بین منافع تولیدکننده و مصرف کننده نمی بینیم، گفت: احساس 
می کنیم که اگر هزینه های تولیدکننده تأمین نشود و سود معقول و قابل 
قبولش پرداخت نشود کاری خلاف مصالح تولیدکننده انجام شده است 

زیرا به تولیدش ادامه نخواهد داد. 

مفتح با بیان اینکه افزایش قیمت فی نفسه مذموم نیست، گفت: افزایش 
انجام شود  باید  قاعدتاً  نهاده های تولید  افزایش قیمت  با  قیمت متناسب 
و حتماً انجام خواهد شد و این نظارت و محاسبه روی افزایش قیمت ها 

وجود دارد. 
قیمت مصرف کننده بالاترین قیمت یک کالا برای فروش است 

به  پاسخ  در  بازرگانی  امور  در  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت،  قائم مقام 
سوالی مبنی بر اینکه »با افزایش قیمت کالاها بسیاری از مغازه داران با 
قیمت جدید محصول را می فروشند، آیا این کار قانونی است؟« گفت: 
فروش هر کالایی با قیمتی بالاتر از قیمت درج شده روی آن مصداق بارز 

گران فروشی و تخلف است. 
مفتح افزود: قیمت مصرف کننده که روی کالاها درج شده، قیمتی است 
که می بایست مغازه دار کالا را به خریدار نهایی بفروشد. بنابراین قیمت 
مصرف کننده، بالاترین قیمتی است که کالایی به مشتری نهایی فروخته 
می شود و اگر کالایی با قیمتی بالاتر از آن فروخته شود، قطعاً تخلف 
است و اگر مردم بابت این موضوع شکایت کنند یا در بازرسی هایی که 
سازمان های نظارتی به طور ادواری از مغازه ها دارند با این موارد روبرو 

شوند با آنها برخورد خواهند کرد. 
وی خاطرنشان کرد: بنابراین قیمت مصرف کننده بالاترین قیمتی است 
که مغازه دار و فروشنده نهایی می تواند کالایی را به مصرف کننده نهایی 

بفروشد. 

قائم مقام وزیر صمت:

درخواست افزایش قیمت برخی کالاها به وزارت صمت رسید

معاون رئیس جمهور:

موضوع  به  اشاره  با  خانواده  و  زنان  امور  در  رئیس جمهور  معاون 
خروج اتباع افغان از کشور، گفت: این افراد برای پیگیری و دریافت 
مطالبات خود با داشتن مدارک و مستندات قانونی به ادارات کل اتباع 

در استان مربوطه مراجعه کنند.
زهرا بهروز آذر در گفت وگوی اختصاصی با خبرنگار ایرنا اظهار 
کرد: اتباع افغان در صورتی که به هر دلیل از مرز رد شده باشند نیز 
می توانند برای دریافت مطالبات خود به کنسولگری جمهوری اسلامی 

ایران در هرات و یا کابل مراجعه کرده و مدارک مربوطه را برای 
پیگیری موضوع، ارائه کنند.

وی با اشاره به اینکه خروج عزتمندانه اتباع برای دولت ایران بسیار 
بودند  ما  کشور  مهمان  سال ها  عزیزان  این  کرد:  تاکید  است،  مهم 
ایرانیان داشتند و حال که قرار  و زندگی مسالمت آمیزی در کنار 
است از کشور خارج شوند با نهایت عزت و کرامت انسانی با ایشان 

برخورد می شود.


